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Referat af ordinært bestyrelsesmøde nr. 8 i 
Studenterrådet 2021 
 

Dato 02.10.2021 

Sted Købmagergade 52 

Punkt 1: 
Formalia 

Der indstilles til, at bestyrelsen vælger:  
- en dirigent. 
- en ordstyrer. 
- en referent. 
- (to stemmetællere) 

Der indstilles yderligere til, at bestyrelsen: 
- konstaterer mødets gyldighed. 
- konstaterer bestyrelsens beslutningsdygtighed. 
- godkender referatet fra seneste bestyrelsesmøde. 

 
Dirigent: Kevin 
Ordstyrer: Cecilia 
Referent: Mads 
Stemmetællere:  
 
Konstatering af mødets gyldighed: Mødet er gyldigt  
 
Konstatering af bestyrelsens beslutningsdygtighed til mødet: Bestyrelsen er 
beslutningsdygtig 
 
Godkendelse af referat fra sidste møde:  

Mødedeltagelse Til stede var: 
Menige: 
 
Cecilia, Samfundsfag 
Mads, Historie 
Maria, Psykologi 
Christian, Fysik 
Bjørn, Italiensk 
 
HUM: 
 
JUR: 
 
Ella 
 
TEO: 
 
 
SAMF: 
 
Esben, Statskundskab  
 
SCIENCE: 
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Laurits, Biotek 
Andrias, Fysik 
  
SUND: 
 
Mathilde, Sundhed og informatik 
 
Andre: 
 
Anders, UB, Mejeriingeniør 
Kevin, forperson, Samfundsfag 
 
Afbud fra: 

Dagsorden Kl. 12.00-12.15: Formalia  
Kl. 12.15-12.45: Nyt Fra  
Kl. 12.45-13.00: Beslutning: GF – Forretningsorden 
Kl. 13.00-13.15: Drøftelse: GF – Årsberetning  
Kl. 13.15-14.00: Frokost 
Kl. 14.00-14.15: Beslutning: GF – årsregnskab 2020 (lukket)  
Kl. 14.15-15.45: Drøftelse og beslutning: Politisk handlingsprogram 2022 (inkl. pause).  
Kl. 15.45-16.15: Beslutning: Økonomisk disposition 2022 (lukket).  
Kl. 16.15-17.45: Drøftelse og beslutning: Dagsordner og budskaber til univalg 2021 (inkl. 
pause) (lukket).  
Kl. 17.45-18.15: Beslutning: GF – løbende indsupplering  
Kl. 18.15-18.30: Evt.  
Kl. 18.30-?: Aftensmad 

Punkt 2:  
Nyt Fra  
 

Der indstilles til, at bestyrelsen orienteres om nyt fra forretningsudvalget, fakulteterne og 
diverse råd og organer. 
FU: 

- Kampen mod regeringens dagpenge-udspil truer fortsat, så der er fortsat kamp. Vi 
har lavet en underskriftsindsamling 

- Vi er ved at gøre klar til generalforsamling (GF). Desværre ligger GF på 
plakatophængningsdag, dette kan dog ikke ændres af logistiske grunde. 

- HUMrådet har ingen bestyrelse, så Studenterrådet (SR) har fået mandat til at 
indkalde til møder og ekstraordinær GF senere i dette semester   

 
JUR: 

- Der skal findes en dato til et møde inden for de næste 2 måneder. 
- Der mangler en studerende til både bachelor- og kandidatstudienævnet 

 
SUND: 

- SUNDrådet bliver drift det kommende år, der bliver fuld fokus på vores 
repræsentationsposter 

SAMF: 
- Forperson er på tourne rundt på de forskellige studier 
- Har en dekan der gerne påberåber sig ledelsesret. Vil gerne involvere i drøftelser, 

men ikke beslutninger 
SCIENCE: 

- Arbejdet med at lægge en plan for lukning af uddannelser starter snart 
- Kan umiddelbart godt fylde pladser ud 

TEO: 
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KUUR: 

- Har været på seminar, hvor der blev snakket om uddannelsesstrategi. På KU har 
man ikke en uddannelsesstrategi, men blot en generel strategi, så her skal der 
sættes ind. 

- Vi har brugt tid på at lære de nye prodekaner at kende, hvilket har været meget 
gavnligt 

- På næste KUUR-møde skal der snakkes regionalisering og procesplan for 
uddannelsesstrategi  

UB:  
- Tager på seminar på mandag 

 
Svar på spørgsmål 

- Stort set alle andre end jura vil blive ramt af regionaliseringen. HUM, TEO og Science 
bliver hårdest ramt 

- Det står skidt til med aktive på alle niveauer på SUND. Det er svært at rekruttere 
nye. Det går dog godt for Sundhed og Informatik, hvor de udelukkende er sociale.  

- Psykrådet og sociologisk fagråd har det rigtig godt.  Statskundskabs fagråd har det 
okay. Det går generelt okay i fagrådene.  

- Corona har givet flere af vores fagråd udfordringer. Der er generelt lavere 
fremmøde, end vi er vant til 

- På HUM virker fagrådene på SAXO, men det står svært til på de andre institutter 

Punkt x: 
Konflikter der 
vedrører FU 

Der indstilles til, at bestyrelsen drøfter de forslag og stemmer om, hvorvidt de skal vedtages 
 
Gruppen præsenterer deres arbejde 
 
Grupperne fremlægger deres indledende tanker og ideer 
 
Debat 

- Konfliktmægleren skal være godkendt af begge parter 
- Konflikter skal ikke skubbes, men prioriteres højt 
- Konfliktmægling må man gerne købe sig til, hvis det er nødvendigt 
- Papirerne/skabelonen vedrørende konflikthåndtering skal være let tilgængelige. 

Enten på hjemmesiden, eller hæftet op på noget forretningsorden 
- FU(Kevin) opklarer hvordan der er blevet konflikthåndteret i den seneste sag 

 
Der bliver indkaldt til et nyt møde, hvor arbejdet vil fortsætte – Mathilde fra FU vil også 
gerne deltage 

Punkt 3:  
Beslutning: 
Forretningsorden til 
Generalforsamling 
2021 

Der indstilles til, at bestyrelsen drøfter og træffer beslutning om, at indstille forslaget til 
forretningsorden til Studenterrådets generalforsamling d. 23. oktober 2021  
 
Debat 

- Der kommer et forslag om at køre førstegangstalerliste 
- Vi forsøger at finde en løsning, så personvalg kan køres digitalt 
- Klar opfordring til at benytte sig af pro-contra til debatter 
- Vi forsøger at få opkvalificeret folk, så vi får færre ændringsforslag (ÆF) til fx politisk 

handlingsprogram, der ikke giver mening 
ÆF1 
Dirigenterne kan prioritere førstegangstalere på talerlisten. Det skal indsættes i punkt 6 
 
Forslaget er vedtaget 
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Forretningsordenen bliver indstillet til GF med den beskrevne rettelse 

Punkt 4:  
Drøftelse: GF-
årsberetning 

Der indstilles til, at bestyrelsen drøfter de vigtigste pointer i bestyrelsens årsberetning 2021, 
som skal præsenteres til generalforsamlingen.  
 
Bestyrelsen tilkendegiver, hvilke punkter de synes, er vigtigst at have med 
 
Årsberetningen skal fremføres på GF. Det vil være positivt, hvis der var en eller to der ønsker 
at tage del i udarbejdelsen 

Punkt 5: 
Beslutning: GF-
årsregnskab 2020 
(lukket) 

Der indstilles til, at bestyrelsen beslutter at indstille årsregnskab 2020 til godkendelse på 
generalforsamlingen.   
 
Årsregnskabet er indstillet til GF 

Punkt 6:  
Drøftelse og 
beslutning: Politisk 
handlingsprogram 
2022 (inkl. Pause) 

Der indstilles til, at bestyrelsen drøfter forslaget til politisk handlingsprogram og på 
baggrund af denne drøftelse beslutter at indstille et politiske handlingsprogram til 
generalforsamlingen.  
 
Behandling af ændringsforslag- https://docs.google.com/document/d/1NuPmpK5t1-
FdYTGZZWS_ROdDsgg9UjR7xS3rFuWOXa0/edit#  
 
Det politiske handlingsprogram med de skitserede ændringer er indstillet til 
generalforsamlingen.  
 
ÆF’s markeret med grøn, er vedtaget – ÆF’s markeret med rød, er faldet 

Punkt 7.  
Beslutning: 
Økonomisk 
Disposition 2022 
(lukket) 

Der indstilles til, at bestyrelsen drøfter udkast til ØD22 og på baggrund af den drøftelse 
beslutter at indstille ØD22 til generalforsamlingen.  
 
Punktet er lukket  
  

Punkt 8.  
Drøftelse og 
beslutning: 
Dagsordner og 
budskaber til Univalg 
2021 (inkl. pause) 
(lukket) 

Forretningsudvalget indstiller til, at bestyrelsen drøfter dagsordnerne til dette års univalg.  
 
På baggrund af denne drøftelse vil forretningsudvalget, i samarbejde med sekretariatet, 
kvalificere de dagsordner, som bestyrelsen har besluttet. 
 
Punktet er lukket  
 

Punkt 9:  
Beslutning – Forslag 
til vedtægtsændring 
til 
generalforsamlingen 

Der indstilles til, at bestyrelsen drøfter og tager beslutning om, hvorvidt bestyrelsen ønsker 
at stille ændringsforslag 1 til Studenterrådets generalforsamling. 
 
FU indleder punktet 
 
Debat 

- Det ville dreje sig om enkelte menige, så det ville ikke ændre stemmefordelingen og 
dermed GF’s demokratiske indflydelse. Det kan bidrage med masser af god energi til 
rummet 

- Hvis man kan erklære mistillid til enkelte medlemmer, så skal man også kunne 
indsupplerer i løbet af året. 

 
ÆF 1: 
Slet at ”opstillingen kan udsendes med andet bilagsmateriale” 
 
Vedtaget ved aktiv opbakning 
 

https://docs.google.com/document/d/1NuPmpK5t1-FdYTGZZWS_ROdDsgg9UjR7xS3rFuWOXa0/edit
https://docs.google.com/document/d/1NuPmpK5t1-FdYTGZZWS_ROdDsgg9UjR7xS3rFuWOXa0/edit
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ÆF 2: 
”Og samtidig ikke er valgt nogle suppleanter til bestyrelsen.” udskiftes med- ”og samtidig 
ikke er nok suppleanter til at udfylde pladserne” 
 
Vedtaget ved aktiv opbakning 
 
Ændringsforslaget er med de skitserede ændringer indstillet til GF 
 

- Dirigenterne skal huske at minde om, at forslaget kan falde på blanke 

Evt.  Eventuelt 
- Der skal nedsættes et partyteam. Vi skal have en fed fest efter GF 
- Husk at mobilisere til GF 
- Ønsker man at tage del i organisatorisk-udvalgs videre arbejde, skal man trække fat i 

Maria 
 
Mødeevaluering 

- Det har været et langt, men hyggeligt møde 
- Det har været et super godt møde. Diskussionerne har været gode 
- Det går hurtigere at evaluere ting gennem Menti 
- Det er fedt, når der kommer afbræk 
- Tak for god energi 
- Supergodt med politiske drøftelser! 

 

Der er nu indkaldt til generalforsamling 2021 

 


